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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tervez a Kormány, illetve a szakminisztérium a talajterhelési díj megállapításáva l
kapcsolatban?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szabó Imréhez ,
a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium miniszteréhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára nem új információ az Ön számára, hogy a vízdíjak és a szennyvízdíjak
folyamatosan emelkednek. Az is egyértelmű, hogy sajnos a díjemelkedések az
állampolgárokra egyre nagyobb terhet jelentenek, azonban az igény a csatornázásra, a
meglévő csatornahálózatok b ővítésére ettől függetlenül adott és tény, hogy a közmű és
infrastruktúrafejlesztések nélkülözhetetlen velejárói a fejl ődésnek .

A talajterhelési díj összege azonban a csatorna díjához képest elenyész ő és nem váltja be a
vele szemben támasztott ésszerű elvárásokat. Nem ösztönzi az embereket arra, hogy a
csatornázást preferálják, ráadásul a környezetvédelmi szempontokat még meg sem említettem .
Véleményem szerint a közműdíjak drasztikus emelése helyett, a talajterhelési díjak
racionalizálása jobb és hatékonyabb megoldás .

Kérdezem Miniszter urat:

Mit tervez a Kormány, illetve a szakminisztérium a talajterhelési díj megállapításáva l
kapcsolatban?

Tisztelettel várom válaszát!
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